
Protokół Nr III/2014 
z sesji Rady Gminy w Klimontowie
odbytej w dniu 22 grudnia 2014 r.

Sesja odbyła się w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Klimontowie.

Sesja trwała od godz. 10.00 do godz. 13.00.

Obradom  sesji  przewodniczył  pan  Czesław  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady
Gminy. 

W sesji  uczestniczyli  radni,  pan Marek Goździewski  – Wójt  Gminy,  pan Edward
Przytuła – Z-ca Wójta, pan Piotr Lipiński – Sekretarz Gminy, pani Anna Sobolewska
- Skarbnik Gminy, pan Bogusław Mrozowski – asystent Wójta, kierownicy jednostek
organizacyjnych, sołtysów, publiczność – jak listy obecności stanowiące załącznik do
niniejszego protokołu. 

Na  sesji  podjęto  uchwały  od  Nr  III/10/14  do  Nr  III/18/14.  Uchwały podjęto  w
głosowaniu jawnym w trybie art. 14 ustawy o samorządzie gminnym.

Protokołowała Irena Lipiec, inspektor ds. obsługi rady gminy.

Radna nieobecna usprawiedliwiona: Halina Hakamäki.

Do punktów 1 i 2 porządku obrad sesji

Pan radny  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady  otworzył  obrady  III  sesji  Rady
Gminy.  Powitał  panie  i  panów  radnych,  Wójta,  kierowników  jednostek
organizacyjnych, sołtysów. Następie udzielił głosu panu Wójtowi Goździewskiemu. 

Pan  Wójt  Goździewski przedstawił  swojego  Zastępcę  w  osobie  pana  Edwarda
Przytuły.

Pan  radny  Fijałkowski,  Przewodniczący  Rady  na  podstawie  listy  obecności
stwierdził prawomocność obrad sesji. Rada jest władna podejmować uchwały, bo jest
quorum. Obecnych jest 13 radnych. . Odczytał proponowany porządek obrad. Po jego
odczytaniu pan Przewodniczący Rady zapytał czy radni wnoszą do niego uwagi. 

Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał  porządek obrad pod głosowanie.  Za:  13.  Por
zadek obrad został przyjęty. 

Porządek obrad sesji

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważności.

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4. Interpelacje i wnioski radnych.
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5. Podatki i opłaty lokalne:

a) określenie stawek podatku od środków transportowych w 2015 r.,

b) określenie stawek podatku od nieruchomości na 2015 r.,

c) określenie wysokości stawek opłaty targowej na 2015 r., terminu płatności,
sposobu jej poboru, określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso,

d) obniżenie ceny żyta do celów podatku rolnego, 

e) wprowadzenie  zwolnień  przedmiotowych  od  podatku  od  środków
transportowych,

f) wprowadzenie zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości.

6. Zatwierdzenie planu pracy Gminnego Ośrodka Kultury na 2015 r.

7. Zmiany w budżecie gminy na 2014 r. 

8. Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Klimontów na lata 2014
– 2028. 

9. Wnioski, zapytania, informacje. 

10.Odpowiedzi na wnioski, zapytania.

11.Zakończenie sesji.

Do punktu 3 porządku obrad sesji

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że są do przyjęcia cztery protokoły, dwa
spisane z obrad poprzedniej kadencji Rady Gminy z dnia 29 października 2014 r. i 14
listopada 2014 r.,  ponieważ  jest  zachowana ciągłość  władzy oraz dwa z  obecnej
kadencji Rady z 1 grudnia 2014 r. i 9 grudnia 2014 r. Protokoły są wyłożone. Można
zapoznać się z ich treścią. Zapytał jakie są propozycje przyjęcia protokołów. 

Pan radny Orłowski zaproponował realizacje tego punktu pod koniec sesji. 

Rada wyraziła zgodę na propozycję pana radnego.

Do punktu 4 porządku obrad sesji

Interpelacje i wnioski wnieśli radni w kolejności jak niżej:

Pan radny Borycki wniósł, aby na okres świąteczny czas wyłączania oświetlenia
ulicznego przedłużyć do godz. 1.00 w nocy, bo będzie Pasterka, Sylwester. 

Pan radny Rębacz zgłosił  drogę  powiatową  Klimontów – Nowa Wieś.  Położono
solidną  nawierzchnię  asfaltową,  a  pobocza  są  fatalne.  W projekcie  jest  pobocze
kamienne a posypali iłem. Za poboczem wykopany jest rów i nie ma nawet gdzie
uciekać  jak  jadą  tiry.  Zgłaszałem temat drogowcowi,  panu Wójtowi,  dyrektorowi
Martyniakowi  z  Zarządu  Dróg  Powiatowych.  Dyrektor  Martyniuk  obiecał,  że  z
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zapasów frezowania zrobią to pobocze w przyszłym roku. Za wąski jest też wjazd na
drogę  gminną  Julianów – Nowa Wieś.  Prośba do panów Wójtów, żeby ten temat
przypilnować. Druga sprawa to droga powodziowa gminna w kierunku Olbierzowic –
jest podmyty asfalt  na długim odcinku. Jest spisany z tego protokół. Wymyło też
część  odwodnienia.  Trzeci  temat  –  wjazd  na  plac  kościelny  w  Olbierzowicach.
Wspólnie z powiatem planowane było poszerzenie pobocza. Z gruntu po byłej szkole
gmina miała wydzielić wzdłuż drogi powiatowej pas o szerokości 5 m i przekazać go
powiatowi, a powiat miał wykonać chodnik na tym gruncie. W tym pasie jest linia
telefoniczna i trzeba będzie ją przenieść. Prośba o zajęcie się tym tematem.

Pan radny Lipiec powiedział, że pani Xxxxxx prosiła go o interwencję w sprawie
opału na zimę. Ma kilkoro dzieci i prosiłbym panie Wójcie, żeby jej pomóc i zakupić
opał na zimę. 

Pan radny Bargiel zgłosił zapytania w następujących sprawach. Pierwsze – Pobocze
na ul. Sandomierskiej. Jak jest ładna pogoda to jest dobrze, a jak są deszcze to idąc
od strony Rynku po lewej stronie pobocza nie ma, piasek i żwir spływają na drogę,
woda stoi i nie ma jak przejść. Drugie – plac zabaw na osiedlu. Na osiedlu mieszka
dużo młodych rodzin, mają dzieci i zanim pójdzie dziecko do szkoły to brakuje placu
zabaw. Wniósł o szukanie placu pod jego budowę. Trzecie – pan Wójt przedstawił
nam swojego Zastępcę a nie przedstawił pana Mrozowskiego. Chcielibyśmy wiedzieć
jaką funkcję pełni pan Mrozowski. 

Pan  radny  Cukrowski wniósł  o  wykonanie  w  Krobielicach  murka
zabezpieczającego figurkę przed wodą. Poniósł, że w Krobielicach mieszkańcy przy
pomocy  funduszu  sołeckiego  odnowili  figurkę,  ale  woda,  która  wiosną  będzie
spływać  z  pól  zamuli  tę  figurkę.  Ona akurat  stoi  w takim miejscu,  że będzie  ją
zamulać. Wniósł o jej zabezpieczenie poprzez wykonanie murka. 

Pan radny Borycki  podniósł,  że na drodze Ułanowice – Konary jak jest  wąwóz
żaden kierowca autobusu nie chce się  zatrzymywać,  bo nie ma tam przystanku i
dzieci muszą chodzić na przystanek w kierunku Zaorańca.

Pan radny  Ciach podniósł  sprawę  parkowania  samochodów na ul.  Osieckiej  w
Klimontowie. Kiedyś dojdzie tam do tragedii. Wszyscy parkują po obydwu stronach
ulicy. Ponadto na Rynku jest przystanek autobusowy, ale nie ma pasów i nie wiadomo
jak przejść na drugą stronę. Wniósł o uzupełnienie oświetlenia na ul. Partyzantów – 2
lampy koło pana Kaniewskiego.

Pan radny Orłowski podniósł, że na drodze powiatowej Nawodzice – Szymanowice
został położony przepust i teraz się to zapadło. Wniósł o poprawienie tego. 

Pani radna Aly Amer podniosła sprawę drogi Byszów – Kępie. Jest to polna droga.
Wymaga ona albo utwardzenia albo położenia asfaltu.  Przy tej  drodze mieszkają
ludzie a nie każdy ma samochód. 
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Do punktu 5 porządku obrad sesji

Pan Fijałkowski,  Przewodniczący Rady powiedział,  że stawki podatków i opłat
lokalnych na 2015 r. zostały utrzymane na poziomie roku obecnego. Komisje Rady
opiniowały na posiedzeniach te stawki.  Poprosił  o  przedstawienie opinii  Komisje
Rady. 

Opinie Komisji przedstawili Przewodniczący Komisji w kolejności jak niżej.

Pani  radna  Krasowska –  Komisja  Rolna  pozytywnie  opiniuje  utrzymanie
wysokości stawek podatków na poziomie roku 2014 r.

Pan  radny  Gwizdoń –  Komisja  Budżetowa  pozytywnie  opiniuje  utrzymanie
wysokości stawek na poziomie roku obecnego.

Pan radny Mucha – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje utrzymanie wysokości
stawek na poziomie roku obecnego.

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  opiniuje  pozytywnie
utrzymanie wysokości stawek na poziomie roku obecnego.

a).Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  określenia
stawek  podatku  od  środków transportowych  na  2015  r.,  a  następnie  poddał  pod
głosowanie. 

Uwag do treści projektu uchwały nie wniesiono. 

Za: 13.

Uchwała  Nr  III/10/14 w  sprawie   określenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych  na  2015  r.  została  podjęta  i  jest  załącznikiem  do  niniejszego
protokołu. 

b).Opinie Komisji:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan Przewodniczący Rady  zapytał czy są uwagi do przedstawionych propozycji.
Nie było.  

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 r.

Pan  Przewodniczący  Rady zapytał  czy  radni  wnoszą  uwagi  do  treści  projektu
uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13.         

Uchwała  Nr  III/11  /14  w  sprawie  określenia  wysokości   stawek  podatku  od
nieruchomości na 2015 r. została podjęta i jest załącznikiem do protokołu. 
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c).Pan Przewodniczący Rady powiedział, że z tego co jest mu wiadome, to Komisje
miały uwagi do projektu uchwały, pan Wójt je uwzględnił i dokonał autopoprawki w
projekcie uchwały.

Opinie Komisji:

Pani  radna  Krasowska –  Komisja  Rolna  wnosi  aby  w  załączniku  do  projektu
uchwały poz. 1 otrzymała brzmienie „Sprzedaż  z ręki,  kosza, worka, z bagażnika
samochodowego  stawka  5  zł.  Sprzedaż  z  łóżka  turystycznego  stawka  8  zł”.  W
pozostałym  zakresie  Komisja  nie  wnosi  uwag  do  treści  projektu  uchwały  i
pozytywnie opiniuje projekt.    

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa  wnosi aby w załączniku do projektu
uchwały w poz.  1 do  „Sprzedaż  z  ręki,  kosza,  worka, „  dopisać  „  z  bagażnika
samochodowego” i zmniejszyć stawkę z 6,00 zł na 5,00 zł.  W pozostałym zakresie
Komisja nie wnosi uwag do treści projektu uchwały i pozytywnie opiniuje projekt.  

Pan  radny  Mucha –  Komisja  Społeczna  wnosi,  aby  w  załączniku  do  projektu
uchwały w poz.  1 do  „Sprzedaż  z  ręki,  kosza,  worka, „  dopisać  „  z  bagażnika
samochodowego” i zmniejszyć stawkę z 6,00 zł na 5,00 zł.  W pozostałym zakresie
Komisja nie wnosi uwag do treści projektu uchwały i pozytywnie opiniuje projekt.  

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna wnosi,  aby w załączniku do projektu
uchwały w poz.  1 do  „Sprzedaż  z  ręki,  kosza,  worka, „  dopisać  „  z  bagażnika
samochodowego” i zmniejszyć stawkę z 6,00 zł na 5,00 zł.  W pozostałym zakresie
Komisja nie wnosi uwag do treści projektu uchwały i pozytywnie opiniuje projekt.  

Pan Przewodniczący Rady  powiedział, że pan Wójt uwzględnił uwagi Komiji, jest
przygotowany  nowy projekt  uchwały.  Zapytał  czy  są  uwagi  do  przedstawionych
propozycji. Nie było.  

Pani  radna  Aly  Amer,  Wiceprzewodnicząca  Rady  Gminy odczytała  projekt
uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej na 2015 r., terminu
płatności, sposobu jej poboru oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso. 

Pan  Przewodniczący  Rady zapytał  czy  radni  wnoszą  uwagi  do  treści  projektu
uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13.         

Uchwała Nr III/12/14  w sprawie ustalenia wysokości  stawek opłaty targowej na
2015  r.,  terminu  płatności,  sposobu  jej  poboru  oraz  określenia  inkasentów  i
wynagrodzenia za inkaso została podjęta i jest załącznikiem do protokołu.   

d).Opinie Komisji Rady:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  opiniuje  propozycję
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obniżenia  średniej  ceny żyta  podanej  w Komunikacie  Prezesa Głównego Urzędu
Statystycznego za okres 11 kwartałów z kwoty 61,37 za 1 dt do kwoty 40 zł za 1 dt. 

Pan Przewodniczący Rady  zapytał czy są  uwagi do przedstawionych propozycji.
Nie było. Odczytał projekt uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów
wymiaru podatku rolnego. Uwag nie zgłoszono, więc poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 

Za: 13.   

Uchwała Nr III/13/14 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru
podatku rolnego została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu.

e).Opinie Komisji Rady:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  są  uwagi.  Nie  było.  Odczytał  projekt
uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od podatku od środków
transportowych. Uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono, więc poddał projekt
uchwały pod głosowanie. 

Za: 13.  

Uchwała  Nr  III/14/14 w  sprawie  wprowadzenia  zwolnień  przedmiotowych  od
podatku  od  środków  transportowych  została  podjęta  i  jest  załącznikiem  do
niniejszego protokołu.       

f).Opinie Komisji Rady:

Pani radna Krasowska – Komisja Rolna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Gwizdoń – Komisja Budżetowa pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Mucha – Komisja Społeczna pozytywnie opiniuje projekt uchwały. 

Pan radny Orłowski – Komisja Rewizyjna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.

Pan Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi. Nie było. 

Pan radny Lipiec, Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały w
sprawie wprowadzenia zwolnień przedmiotowych od podatku od nieruchomości.

Pan  Przewodniczący  Rady zapytał  czy  radni  wnoszą  uwagi  do  treści  projektu
uchwały. Uwag nie zgłoszono, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uwag do treści projektu uchwały nie zgłoszono, więc poddał projekt uchwały pod
głosowanie. 

Za: 13.  
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Uchwała  Nr  III/15/14  w  sprawie  wprowadzenia  zwolnień  od  podatku  od
nieruchomości została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Do punktu 6 porządku obrad sesji

Opinie Komisji Rady:

Pan radny Mucha – Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie opiniuje
projekt uchwały z uwzględnieniem zaproponowanych zmian, tj. ujęcia w planie pracy
GOK obchodów 50 – lecia istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej w Pokrzywiance ,
organizowanych  w  sierpniu  każdego  roku  dożynkach  w  Nawodzicach,
organizowanego w miesiącu czerwcu X Integracyjnego Biegu Klimontowskiego, w
miesiącu wrześniu obchody powstania parku katyńskiego w Byszowie. 

Pan  radny  Gwizdoń –  Komisja  Budżetowa  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje
projekt uchwały po na naniesieniu proponowanych zmian, tj. ujęcia w planie pracy
GOK obchodów 50 – lecia istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej w Pokrzywiance i
organizowanych w sierpniu każdego roku dożynkach w Nawodzicach.   

Pani rada Krasowska – Komisja Rolna jednogłośnie pozytywnie opiniuje projekt
uchwały w wersji przedstawionej.  

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje
projekt uchwały z uwzględnieniem zaproponowanych zmian, tj. ujęcia w planie pracy
GOK obchodów 50 – lecia istnienia Ochotniczej Straży Pożarnej w Pokrzywiance,
organizowanych  w  sierpniu  każdego  roku  dożynkach  w  Nawodzicach  i
organizowanego w miesiącu czerwcu X Integracyjnego Biegu Klimontowskiego.     

Pan Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie propozycje Komisji. Za: 14. 

Zmiany naniesiono do planu pracy GOKu na 2015 r. 

Pan Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały a następnie zapytał czy ma
ktoś uwagi do treści projektu uchwały. 

Uwagi wnieśli:

Pan Ferens, pracownik GOKu odniósł się do zmian wprowadzonych przez Radę w
treści  planu  pracy  GOKu.  Powiedział,  że  te  wszystkie  pomysły,  które  radni
wprowadzili GOK robi. Istotnym elementem jest to, że jak coś jest organizowane to
GOK nie  może  być  organizatorem.  Organizatorem może  być  rada  sołecka,  koło
gospodyń  wiejskich.  My  nie  możemy  jechać  na  czyjeś  sołectwo  i  brać
odpowiedzialności za to. Jest to kwestia odpowiedzialności i środków. 

Pan Przewodniczący Rady przyznał rację pracownikowi GOKu, ale powiedział, że
sami powinni przewidzieć to i wpisać do swojego planu uczestnictwo w imprezie. 

Pan radny Orłowski powiedział, że może popełnili błąd, ale sugerowali się tym, że
w  planie jest wpisana organizacja imprezy „Piknik rycerski w Ossolinie” za którą
odpowiedzialne jest stowarzyszenie „Nasze Dziedzictwo Ossolin”.
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Pan  Ferens odpowiedział,  że  nie  widzi  problemu,  że  jak  jakieś  sołectwo  jakąś
inicjatywę  wykazuje  to  GOK  zawsze  w  tej  inicjatywie  uczestniczy.  My  tylko
prosimy,  żeby  był  organizator  imprezy,  niech  odpowiada  za  środki,  za
bezpieczeństwo imprezy a nie my.

Pan radny  Orłowski powiedział,  że chodziło  im o  to,  że  nie  była  wymieniona
impreza. 

Pan Przewodniczący Rady podsumował, że Komisjom na pewno nie chodziło o
organizowanie przez GOK imprez w tych miejscowościach, ale  o to,  żeby GOK
współuczestniczył przy ich organizacji. 

Pan radny Mucha powiedział, że na posiedzeniu Komisji Spraw Społecznych był
obecny dyrektor GOKu pan Śledź  i chodziło to, żeby te imprezy były uwzględnione
w planie pracy GOKu. 

Pan radny Bargiel przychylił się do propozycji pana Ferensa. Potwierdził, że nie
chodziło Komisji o organizację imprezy ale o pomoc. Zgłosił, że we wrześniu jest
jeszcze rocznica powstania parku katyńskiego.           

Pan Przewodniczący Rady podsumowując powiedział, że Radzie nie chodzi o to,
żeby zwalić całości na GOK ale chodzi jedynie o pomoc GOKu  tych imprezach. Na
pewno żadna z wiosek nie obciąży GOKu organizacją,  ale chodzi  o współudział
GOKu.   

Nikt więcej nie zgłosił uwag. 

Pan Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13. 

Uchwała  Nr III/16/14 w sprawie  zatwierdzenia plany pracy Gminnego Ośrodka
Kultury na 2015 r. została podjęta i jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Do punktu 7 porządku obrad sesji

Zmiany w budżecie gminy na 2014 r. wyjaśniła pani Skarbnik Sobolewska. 

Pani  Skarbnik  Sobolewska wyjaśniła,  że  zmian  dokonuje  się  zgodnie  z
załącznikiem  dochodowym,  wydatkowym,  zmienia  się  limity  wydatków  na
wieloletnie  przedsięwzięcia  planowane  do  poniesienia  w  2014  r.,  wydatki  na
programy  i  projekty  realizowane  ze  środków  pochodzących  z  budżetu  Unii
Europejskiej, przychody i rozchody budżetu, dochody i wydatki związane z realizacja
zadań  z  zakresu  administracji  rządowej  i  innych  zadań  zleconych  odrębnymi
ustawami, dotacje podmiotowe. Zmienia się zapis odnośnie deficytu budżetowego, że
deficyt  budżetowy  w  wysokości  2  978  943,14  zł  zostanie  pokryty  przychodami
pochodzącymi z kredytów w kwocie 2 200 000 zł, wolnych środków w kwocie 778
943,14  zł.  Dotacje  podmiotowe  –  zwiększa się  dotację  dla  GOKu o 25  000  zł.
Wynika to z tego, że w związku z tym, że GOK realizował projekt na 410 rocznicę
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nadania praw miejskich , ale refundacja z projektu nie będzie w tym roku. Dochody
zmniejsza się ogółem o kwotę 1 942 461,71 zł a wydatki zmniejszają się o kwotę 2
342  461,71  zł.  Zmniejszone zostały  wydatki  na  wodociąg Konary  i  tym samym
mniejsze będzie dofinansowanie inwestycji. Mamy koniec roku i czyścimy budżet.
Nawet jak faktura wpłynie w styczniu to musimy mieć zabezpieczone środki na i w
budżecie na 2014 r. i  w budżecie na 2015 r.  Jeśli  chodzi o Wieloletnia Prognozę
Finansową to te zmiany nie spowodowały zachwiania wskaźników.

Opinie Komisji Rady:

Pani  radna  Krasowska –  Komisja  Rolna  pozytywnie  opiniuje  przedstawione
zmiany w budżecie gminy na 2014 r.    

Pan  radny  Gwizdoń –  Komisja  Budżetowa  jednogłośnie  pozytywnie  opiniuje
przedstawione zmiany w budżecie gminy na 2014 r.  

Pan  radny  Mucha –  Komisja  Spraw  Społecznych  pozytywnie  opiniuje
przedstawione zmiany w budżecie gminy na 2014 r.  

Pan  radny  Orłowski –  Komisja  Rewizyjna  pozytywnie  opiniuje  przedstawione
zmiany w budżecie gminy na 2014 r.    

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały.  Uwag  do  treści  projektu
uchwały nie wniesiono, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13.   

Uchwała Nr III/17/14 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. została podjęta
i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Do punktu 8 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady odczytał  projekt  uchwały.  Uwag  do  treści  projektu
uchwały nie wniesiono, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za: 13.   

Uchwała Nr III/18/14 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy
Klimontów na lata 2014 – 2028 została podjęta i stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

Pan  Przewodniczący  Rady  zapytał  czy  radni  wnoszą  uwagi  do  protokołów
spisanych z obrad sesji odbytych w dniu 29 października 2014 r., 14 listopada 2014
r., 1 grudnia 2014 r. i 9 grudnia 2014 r.

Uwag nie zgłoszono. 

Pan Przewodniczący Rady poddał protokoły pod głosowanie. Za: 13. 

Protokoły zostały przyjęte.
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Do punktu 9 porządku obrad sesji

Pan Wójt Goździewski odpowiedział na zgłoszone wnioski i zapytania. Pan Borycki
i oświetlenie . Dałem dyspozycję, żeby przedłużyć czas. Przystanek autobusowy w
Konarach – czy panie Gutku było to zadanie ujęte w funduszu sołeckim ?. 

Pan  radny  Borycki odpowiedział,  że  nie  było  ujęte.  Będzie  ujęte  w  funduszu
sołeckim  na  przyszły  rok.  Zapowiedział,  że  bezpłatnie  odda  na  postawienie
przystanku swój nieużytek, żeby w pasie drogowym nie musiał autobus stawać, bo
teraz od przystanku do krzyżówki jest 800 m. 

Pan Wójt  Goździewski –  W tej  chwili  nie  odpowiem,  ale  rozpoznam sprawę  i
porozmawiam z drogowcem. 

Pan radny Lipiec –  Na przyszły rok każdy z nas ja,  pan Galata  i  pan Borycki
chcemy przeznaczyć po 1000 zł w swoich funduszach sołeckich na ten cel. 

Pan  Wójt  Goździewski kontynuował  –  Pan  Rębacz  i  droga  powiatowa.  Temat
podejmę i na wiosnę będziemy chcieli, żeby z tego kruszywa te pobocza zrobić z
Zarządem Dróg Powiatowych. Poprosimy tu o pomoc pana radnego Galatę.  Chodzi
też  o  oznakowanie.  Przepusty ze zjazdu na drogę  gminną  –  będę  interweniował.
Droga Olbierzowice –  Nowa Wieś  –  widziałem ja  ,  wiem w jakim jest  stanie  i
najprawdopodobniej zgłosimy ją do remontu. Z tego co wiem nakłady na tę drogę
były  duże.  Plac  kościelny  –  rozpatrzę  temat  chodnika.  To  będzie  wiązało  się  z
przekazaniem gruntu powiatowi. Poproszę radnego powiatowego o interwencję w tej
sprawie.  Pan  Lipiec  i  opał  dla  pani  Xxxxxxx  to  myślę,  że  odpowie  tutaj  pani
kierownik Kwapińska.    

Pani  Kwapińska,  kierownik  OPS powiedziała,  że  pani  Xxxxxx  korzysta  ze
wszystkich form pomocy jakie istnieją  w Ośrodku. Otrzymała dofinansowanie na
zakup opału. 

Pan Wójt Goździewski – Pan Bargiel i ul. Sandomierska. Problem trwa już dłuższy
czas.  Ma  być  realizowany  program  ścieżki  rowerowej,  poczekamy,  będziemy
rozmawiać  z zarządcą  tej  drogi,  żeby ten chodnik wykonać.  Ma być  utwardzenie
żużlowe. Plac zabaw na osiedlu – była zgoda współwłaścicieli i temat utknął, plac nie
został wykonany. Jeśli chodzi o place zabaw to jeśli będą środki w ramach LGD to
złożę  wniosek.  Będę  starał  się,  żeby  to  zrobić.  Przepraszam  Państwa,  że
przedstawiając  swojego  Zastępcę  nie  przedstawiłem  mojego  asystenta  pana
Mrozowskiego.  Figurka  w  Krobielicach  zgłaszał  mi  to już  sołtys.  Podjedziemy,
zobaczymy i pewnie jakoś to zabezpieczymy. Proszę o wyrozumiałość, dopiero od
środy  urzęduję.  Pan  Ciach  i  przystanek.  Jeśli  chodzi  o  zagospodarowanie  ul.
Osieckiej to mamy tu radnego powiatowego i będzie nam pomagał w tym temacie.
Jeśli chodzi o rynek to miałem w swoim programie wyborczym zmianę organizacji
ruchu a rynku. Tu chodzi temat trwałości projektu. Uzupełnienie oświetlenia – czy
panie radny Ciach w funduszu sołeckim są zabezpieczone środki na to ?.

Pan radny Ciach odpowiedział, że nie, bo nie było wybudowanej linii, a teraz linia

10



jest wybudowana. 

Pan Wójt Goździewski – Nie wiem jak wygospodarujemy w tym roku te środki,
jeśli ie da się teraz … Pan Orłowski i przepust na drodze powiatowej  i znowu prośba
do pana radnego Galaty o interwencję. Pani Aly Amer i droga Kępie – Byszów. Nie
wiem dokładnie która to jest droga, ale podjadę i zobaczymy. 

Pan Kawecki wtrącił, że ta droga jest ujęta w protokole powodziowym z 2012 r. 

Pan Wójt Goździewski kontynuował – W tej chwili przyszło pismo z ministerstwa,
żeby wytypować kilka tych dróg. Musimy wybrać te drogi najbardziej potrzebne.  

Pan radny Borycki –  Prosiłbym na dzisiaj  o  ten słupek przystankowy,  żeby po
przerwie świątecznej kierowca zatrzymał się, a na wiatę poczekamy. 

Pan  Wójt  Goździewski odpowiedział,  że  zorientuje  się  jaka  jest  możliwość
postawienia tego słupka. 

Wnioski, zapytania, informacje wnieśli:

Pani  radna  Krasowska poprosiła  o  podłączenie  światła  do  konteneru  dla  pani
Heleny Skrzypczak i o opał.  

Pan Wójt Goździewski odpowiedział, że zajmie się tym tematem. Z tego co jest mu
wiadomo to koza do palenia ma być przekazana. 

Pani Paluch, sołtys Górek – Chciałam prosić pana Wójta o zakup i instalację rolety
antywłamaniowej do świetlicy w Górkach, bo było włamanie, nic nie zginęło. To nie
było włamanie złośliwe, ale przypadkowe. Mamy w funduszu zabezpieczone środki
na doposażenie świetlicy, bo mamy ohydne krzesła.  

Pan Galata, radny Rady Powiatu w Sandomierzu – Pobocza – żebyśmy nie wiem
czym sypali  to będzie grzęznąć  pobocze. Szymanowice – poczekajmy do wiosny,
będą  zlecone  remonty  cząstkowe.  Przystanek  na  rynku  –  trzeba  zapytać  pana
dyrektora  Martyniaka  kto  ten  przystanek  dał  tam postawić.  Olbierzowice  –  pan
Rębacz zdaje sobie sprawę,  że powiat nic nie może tam zrobić,  bo grunty nie są
przekazane powiatowi. Dawno już prosiłem dawnego Przewodniczącego Rady, żeby
te grunty przekazać. Dziękuję wszystkim za poparcie w wyborach. Życzę Wesołych
Świąt. 

Pan Kawecki – Nie przyjechałem po to, żeby dokuczać, ale podziękować Radzie i
Wójtowi, że udało się zakupić kontener dla Kępia. Kontener jest wyłożony płytkami.
Jest jeszcze prośba, żeby na przyszły rok zrobić jakiś projekt i doprowadzić światło.
Odnośnie rowów na Borku – dziękuję panie Galata, że zostały one wykopane, ale
przemieszczają się samochody, pobocze małe i można zsunąć się do rowu. Jest okres
zimowy i nie ma deka piasku. Jestem w posiadaniu protokołu popowodziowego z
2012 r.  na drogę  Kępie – Byszów. Dziękuję  wszystkim, którzy przyczynili  się do
tego, że udało się zrealizować marzenie i kupić kontener dla Kępia.

Pan Witaszek, sołtys Borku odniósł się do wypowiedzi pana Kaweckiego w sprawie
rowów –  Jest  zaczęte  kopanie  rowów od  mojej  strony  w  stronę  dziewiątki,  ale
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nieskończone. W jednym miejscu jest głębiej, w drugim płycej. Przy ujęciu wodnym
rów ma około 2 m głębokości proszę o zabezpieczenie tego i dokończenie kopania
rowów.  

Pan radny Gwizdoń powiedział, że zgłaszał panu Wójtowi sprawę kopania rowów. 

Pan Sudy,  sołtys  Byszówki  podniósł,  że zawiadomienia  o  sesji   nie  dotarły  do
sołtysów na czas. 

Pan Przewodniczący Rady wyjaśnił, że zawiadomienia zostały wysłane w terminie,
tylko poczta w Koprzywnicy zawaliła, a czas był krótki.     

Pan Bień – Panie Przewodniczący proszę  zająć  się  sprawą  ściągania środków od
mieszkańców Pęchowa, Zakrzowa i Goźlic za przyłącza wodociągowe. Zakończył się
okres wypłaty należności sądowych. Teraz należy się ściągnąć środki za rzeczywiste
koszty wykonania przyłączy. Mam nadzieję, że Rada zajmie się sprawą wysypiska
śmieci, żeby nie przynosiło kosztów tylko zyski. Zostało ono już wykreślone jako
wysypisko zastępcze.  Sprawa inwestycji  koło  apteki  na ul.  Sandomierskiej  –  nie
udało  mi  się  dogadać  ze  współwłaścicielami,  żeby plac  zabaw zrobić.  Jeden  ze
współwłaścicieli apteki wyrżnął część ogrodzenia z apteki i to jest kradzież mienia
gminnego. Bezpodstawnie został  zrobiony wjazd do apteki. Nic mi nie wiadomo,
żeby  jeden  z  właścicieli  mieszkań  nad  apteką  otrzymał  zgodę  z  Urzędu  na
zaadaptowanie strychu na mieszkanie.  Przepraszam panie Przewodniczący,  że nie
byłem na poprzedniej sesji. Dziękuję za oddane głosy i za i przeciw. Panie Wójcie
proponuję ująć jako powodziową drogę w Rybnicy.    

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że pan Bień umiał się zachować, bo trzeba
umieć  wygrać  i  przegrać.  Umiał  przegrać.  Na  pierwszej  sesji  złożył  gratulacje
Wójtowi i radnym. 

Pan Wójt Goździewski – Pani sołtys z Górek pytała o rolety. Zostało wam trochę
pieniędzy i z funduszu to zakupimy. Wyposażenie świetlicy – na przyszły rok trzeba a
funduszu  sołeckim  zabezpieczyć.  Wysypisko  śmieci  –  półtora  tygodnia  dopiero
urzęduję, te koszty były i za mojego poprzednika. Na przyszłość musimy zastanowić
się co zrobić z tym. Wjazd do apteki – z tego co wiem jest temat zablokowany. Nie
miałem żadnych sygnałów na ten temat. 

Pan Bień odpowiedział, że zaczęła się robić samowola. Nie mogę pozwolić, żeby
działo się  coś  wbrew prawu. Wycięto 11 drzew, których nie posadzili  właściciele
apteki, ale ludzie, zniszczono 12 m zieleni i jedno przęsło ogrodzenia. Nie pozwolę
na grabienie w biały dzień mienia gminnego.               

Pan Przewodniczący Rady  przekazał radnym życzenia świąteczne od Publicznej
Szkoły  Podstawowej  im.  J.  Ossolińskiego  w Klimontowie.  Sam złożył  najlepsze
życzenia świąteczne wszystkim uczestnikom sesji.
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Do punktu 10 porządku obrad sesji

Punkt ten został zrealizowany łącznie z punktem 9 porządku obrad sesji. 

 

Do punktu 11 porządku obrad sesji

Pan  Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  Rada  zrealizowała  wszystkie  punkty
porządku obrad i ogłosił zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Przewodniczył:

Irena Lipiec Czesław Fijałkowski
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